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Inleiding 

Het moge duidelijk zijn dat wij als college ook begaan zijn met de situatie van de bewuste teckelfokkerij en 
dierenwelzijn hoog in ons vaandel hebben.. 
 

Vraag 
Heeft het college een beeld van de fokkerijen die er in de gemeente zijn? 
 
Antwoord 
Er vind geen registratie plaats van fokkerijen anders dan bij de Kamer van Koophandel voor zover er 
sprake is van een bedrijfsmatige activiteit. Er geldt tevens geen meldplicht voor fokkerijen. Registratie 
vindt wel plaats bij stamboeken. Omdat wij niet toezien op de naleving van de voorschriften die gelden 
met betrekking tot fokkerijen, is er geen bevoegdheid of noodzaak voor het college om een 
registratiesysteem op te zetten. Nu de NVWA het bevoegde orgaan is, ligt het in de weg dat eventuele 
registratie daar plaatsvindt. 
 


